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Kővér László
az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 46/1994 . (IX.
30.) OGY határozat 91 . §-a valamint a 212/2010. (VII . 1.) Korm. rendelet a alapján írásbeli kérdést kívánok
feltenni Navrasics Tibor Közigazgatási és Igazságűgyi Minisztériumot vezető miniszter úrhoz.

„Mi lesz veled Zánka?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!
Az elmúlt évben több mint 380 cikk jelent meg a Zárkai Új Nemzedék Központ-hoz kapcsolódóan . A
szerzők sikerekről, fejlesztésekről, megújulásról, tervekről szóltak. A napokban arról értesűlhettűnk, hogy a
KIM támogatja azt a Fidesz-hez tartozó képviselői indítványát (T/12664), mely a Zárkai Új Nemzedék
Központ űzemeltetőjéűl egy magánszervezetet, az Erzsébet Vagyonkezel ő kft bízna meg. Az
aggodalmainkat se a törvény-tervezet indoklása se az államtitkár úr parlamenti hozzászólása nem oszlatta el.

Kérdezem a Tisztelt Miniszter Úr, hogy :
Készült-e hatástanulmány a . Zánkai Új Nemzedék Központ üzemeltetésének eredményességéről,
illetve az új üzemeltető általi űzemeltetés várható eredményérő l?
Kértek-e ajánlatot más potenciális üzemeltet őtől a Zánkai Új Nemzedék Központ üzemeltetésére?
Milyen szempontok szóltak az Erzsébet Vagyonkezelő kft mellett hogy, a Zánkai Új Nemzedék
Központ az új üzemeltetője legyen?
Milyen üzemeltetési díjat fizet a jövőben az Erzsébet Vagyonkezelő kft?
Milyen határidőre kapta meg az Erzsébet Vagyonkezelő Kft a Zánkai Új Nemzedék Központ
üzemeltetését?
Van-e jogosultsága a KEHI-nek, illetve az ÁSZ-nak ellen őrizni az Erzsébet .Vagyonkezelő kft
gazdálkodását ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . október 29 .

Garai Is án Levente
ZP)

országgyűlési képviselő
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